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a r m a n m e l i . i r

 MMA فعالیت 
در ایران  قانونی شد

ایسنا: رشته رزمی MMA با دریافت مجوز 
از وزارت ورزش وجوانان از این پس زیرنظر 
فدراسیون انجمن های ورزش های رزمی فعالیت 
رسمی خود را آغاز خواهد کرد. همایون خرم 
نایب رئیس فدراسیون انجمن های ورزش های 
رزمی اظهارکرد: وزارت ورزش و جوانان مجوز 
رسمی فعالیت رشته هنرهای رزمی ترکیبی

MMA در ایران را صادر کرده است و از این 
پس این رشته زیرنظر فدراسیون انجمن های 
ورزش های رزمی، فعالیت قانونی خود را از سر 
می گیرد. وی تصریح کرد: توحید حقیقی نیز 
به عنوان رئیس انجمن MMA انتخاب شده 
است.   پیش از این رشته رزمی MMA در ایران 
فعالیت رسمی نداشت و برخی چهره های ورزشی 
در داخل کشور برای فعالیت در این رشته راهی 
کمپ های خارجی می شدند. چهره هایی همچون 
مازیار الهامی کاپیتان سابق تیم ملی کاراته، 
حمیدرضا قلی پور کاپیتان سابق تیم ملی ووشو، 
امیر علی اکبری فرنگی کار سابق ایران از جمله 
ورزشکاران ایرانی فعال در رشته MMA هستند.

خارجازمستطیلسبز

گواردیولا :
با این شرایط نمی توانیم 

»هالند« را جذب کنیم
قیمت بالای دورتموند روی ارلینگ هالند 
باعث شد تا پپ گواردیولا از خرید او صرفنظر 
کند. به گزارش ساکرنت، منچسترسیتی یکی 
از تیم هایی است که خواستار به خدمت گرفتن 
ارلینگ هالند یکی از ستاره های فوتبال جهان 
شده است. با این حال میشائیل زورک قیمت 
بین ۱۵۰ تا ۱۸۰ میلیون یورو روی او گذاشته 
است که باعث شد منچسترسیتی از خرید 
او منصرف شود.  پپ گواردیولا سرمربی 
منچسترسیتی به صراحت عنوان کرد که با 
چنین ارقامی که در بازار وجود دارد، سیتی 
وارد بازار نقل وانتقالات نخواهد شد.  باید 
دید تیم های دیگر نظیر بارسلونا نیز از این 
رقابت برای جذب ارلینگ هالند کناره گیری 
می کنند یا خیر.  هالند تا سال ۲۰۲۴ با 

بوروسیا دورتموند قرارداد دارد.

خـــبر

دیـــدگــاه

سعید معروف در لیگ والیبال چین حضور دارد.  همانطور 
که دیدید سعید معروف یکی بهترین های دنیای والیبال در 
پست پاسوری است و توانست قهرمانی در لیگ والیبال چین 
را برای تیم خود به ارمغان بیاورد و به قهرمانی های شانگهای 
در این لیگ پایان دهد.  لیگ چین بسیار فشرده و در یک بازه 
زمانی مشخص آغاز شد و به اتمام رسید، اما همین فشردگی 
امکان آسیب دیدگی بازیکنان را بالا برده بود. لازمه حضور در 
چنین رقابت های فشرده ای آمادگی جسمانی بالایی است که با 
برگزاری این رقابت ها مشخص شد که همه بازیکنان حرفه ای در 
مدتی که لیگ والیبال چین تعطیل بوده است؛ تمرینات خود را 
ادامه داده اند و خود را برای مسابقات آماده نگه داشته اند. سعید 
معروف هم به عنوان یک بازیکن حرفه ای تمرین کرده و آمادگی 
خود را برای هر شرایطی حفظ کرده است.  من خودم خیلی 
دوست داشتم بازی های معروف را ببینم که متاسفانه نتوانستم 
و فقط گوشه هایی از بازی های او را در اینترنت دیدم. معروف 
یک رهبر توانمند در زمین والیبال است. معروف سال های سال 
است که در تیم ملی والیبال کشورمان حضور دارد و در مسابقات 
طراز اول دنیا برای تیم ملی والیبال کشورمان نقش آفرینی کرده 
است. معروف بازیکن بسیار باهوشی است. سعید معروف از هوش 
بالایی برخوردار است و می تواند نتیجه بازی آخر تیم ملی را به 
نفع تیم خود تغییر دهد و بار ها شاهد این موضوع بوده ایم. نباید 
فراموش کنیم بازی برابر کره جنوبی را که معروف با استفاده 
از هوش بالای خودش توانست به تیم ملی کمک کند و رویه 
بازی را تغییر دهد که در نهایت منجر به صعود تیم ملی والیبال 
کشورمان به المپیک شد. در واقع این نوع نگاه معروف و تجربه 
بالای آلکنو می تواند تیم ملی ما را با یک رویه بسیار خوبی برساند. 
هرچند زمان برای آماده سازی تیم ملی والیبال کشورمان بسیار 
کوتاه است، اما باید به این موضوع هم توجه کنیم که شرایط 
برای تیم های دیگر هم به همین شکل است؛ بنابراین امیدواریم 
با تجربه بالای بازیکنان و سرمربی تیم ملی والیبال کشورمان 

بتوانیم عملکرد خوبی را در المپیک داشته باشیم.

»معروف«؛ تیم ملی و المپیک

    اخراج
تیاگو سیلوا، مدافع برزیلی چلسی، در فاصله کمتر از 30 
دقیقه از شروع بازی این تیم برابر وست برومویچ اخراج شد. 
بعداز آنوست برومویچ در فاصله دو دقیقه دو بار دروازه تیم 

توماس توخل را باز کرد.

        باد
در روزهای بهاری به خصوص روزهای اخیر وضعیت 
آب و هوایی در کشور متفاوت بوده است. بارش ناگهانی 
تگرگ در کنار وزش طوفان در دقایق میانی نیمه اول بازی 

تراکتور و مس، تیم مهمان را شوکه کرد.

         اعتراض
هواداران یوونتوس در اعتراض به عملکرد ستارگان 
این تیم نوشتند: »شما فقط به شبکه های اجتماعی، 
حامیان مالی اهمیت می دهید. تمرکز خود را بر روی 

دربی بگذارید. جسارت خود را نشان دهید«.

ت
شــ

سنو
عک

حسین کلانی  پیشکسوت باشگاه پرسپولیس و 
تیم ملی ایران اعتقاد دارد که کی روش بزرگترین 
ضربه ها را به فوتبال ما زد. ایشان فقط و فقط 
به خاطر پول و برای بهره برداری از منافع خود 

به ایران آمد.
 به نظر شما با تـــوجــــه به عملکرد 
پرسپولیس در آسیا و جذب بازیکنان جدید، 
این تیم می تواند در این فصل قهرمان آسیا 

شود؟ 
شک نکنید پرسپولیس بخت نخست قهرمانی 
در این فصل از مسابقات لیگ قهرمانان آسیاست. 
البته احتمالات همیشه وجود دارد. پرسپولیس 
یک شخصیت دارد که با تمام مشکلاتی که دارد 
در مسابقات موفق است و این موضوع برگ برنده 
این تیم است و از همه مهمتر هواداران در هر حال و 
شکلی، چه تیم ببرد یا ببازد حامی تیم هستند چرا 
که به خوبی آگاه هستند بازیکنان برای موفقیت و 

شادی آنها از جان مایه می گذارند و می جنگند. 
 تیم ملی به جام جهانی صعود می کند؟

و  ندارم  اسکوچیچ  آقای  از  من شناختی 
هیچوقت نیز به مسائل فنی ورود نمی کنم. تیم ملی 
یک کشور مجموعه ای از بهترین بازیکنان آن 
کشور است و نهایتا ایشان بهترین بازیکنان شاغل 
در داخل و خارج ایران را در اختیار دارند. به نظرم 
یک سرمربی نیاز ندارد تا به این سطح از بازیکنان 
چیزی یاد بدهد. تنها کاری که یک مربی در این 
سطح باید انجام دهد این است که بازیکنان را از 
نظر اخلاقی و روانی بشناسد تا بتواند به چیدمان 
درستی از بازیکنان برسد. مهمترین رمز پیروزی 
نایی بازیکنان و  نیز در یک تیم شناخت از توا

همدلی و همبستگی آنهاست.
 انـــتــخاب اسکوچیچ بعداز حضور 

کی روش حرکت رو به عقب نبود؟ 
مــن هـــمیشه مخالف حضور مربی خارجی 
بودم. شاید موفقیت های لحظه ای بیاوریم اما 
این موفقیت ها ادامه دار و همیشگی نخواهد بود. 
کی روش بزرگترین ضربه  را به فوتبال ما زد، 
شاید من اشتباه فکر کنم اما به این موضوع اعتقاد 
کامل دارم. ایشان فقط و فقط به خاطر پول و برای 

بهره برداری از منافع خود به ایران آمد.
 کی روش بی اخلاق بود؟

ایشان دستیار الکس فرگوسن بهترین سرمربی 
تاریخ در منچستریونایتد بوده است اما کسی از 
خود سوال نمی کند ایشان چرا دیگر در این تیم 
کار نکرد؟ چرا از هدایت تیم ملی پرتغال کنار 
گذاشته شد؟ و این نشان می دهد ایشان فردی 
بی اخلاق بوده، اما متاسفانه اینها سوالاتی است 
که مطبوعات و رسانه ها در داخل ایران به آن 
نپرداختند. ما به ایشان در ایران امتیازاتی دادیم 
که بی خود بود و باعث شد او هر کاری که دلش 
می خواست بکند و به مربیان ایرانی و بازیکنان 
ما توهین بکند. کی روش قصد داشت مربیان ما 

را کوچک کند.

گفــتوگــو
حسین  کلانی:

»کی روش« 
 بزرگترین ضربه 
را به فوتبال ما زد

فوتبالداخلی
ایسنا: سرمربی تیم ملی فوتسال برنامه آماده سازی خود را در 
اختیار کمیته فوتسال قرار داده تا برای برگزاری اردوها و بازی های 
تدارکاتی برنامه ریزی شود. سیدمحمد ناظم الشریعه سرمربی 
تیم ملی فوتسال ایران مطابق هفته های گذشته در سال ۱۴۰۰ 
هم تماشاگر ویژه بازی های لیگ برتر بود. ناظم الشریعه قصد دارد 
با رصد وضعیت بازیکنان، بهترین چهره ها را به تیم ملی دعوت 
کند. پیش از این قرار بود اولین اردوی تیم ملی در تعطیلات 
نوروز برگزار شود اما به دلیل مهیانبودن شرایط برگزاری اردو و 
فشردگی بازی های لیگ با تصمیم کادرفنی تیم ملی این اردو لغو 
شد. ناظم الشریعه سرمربی تیم ملی برنامه جدید آماده سازی و 
برگزاری اردوها و بازی های تدارکاتی را در اختیار کمیته فوتسال 
فدراسیون فوتبال قرار داده است. بر اساس برنامه ریزی صورت 
گرفته ملی پوشان تا پایان بازی های لیگ در اختیار تیم های 
باشگاهی خود خواهند بود و پس از آن تمرینات آماده سازی فشرده 
تیم ملی برای حضور در جام جهانی فوتسال آغاز می شود. تاکنون 
حضور در تورنمنت تایلند و دو بازی دوستانه با تیم ژاپن پیش از 
جام جهانی لیتوانی قطعی شده و کمیته فوتسال درصدد هماهنگی 
برای برگزاری چند بازی دوستانه بهتر برای تیم ملی فوتسال پیش 
از مسابقات جام جهانی است تا شاگردان ناظم الشریعه برای دفاع 
از عنوان سومی دوره گذشته خود با شرایط مناسبی وارد رقابت ها 

شوند.
تسنیم: پس از اینکه کنفدراسیون فوتبال آسیا   اعلام کرد 
دیدار تیم های فولاد ایران و العین امارات در مرحله پلی آف 
لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲۱ در ورزشگاه شاهزاده فیصل بن فهد 
واقع در شهر ریاض، پایتخت عربستان برگزار خواهد شد، باشگاه 
فولادخوزستان نسبت به این تصمیم اعتراض کرد و با ارسال نامه ای 
از طریق فدراسیون فوتبال ایران مراتب نارضایتی خود به این مورد 
را نشان داد و خواستار تغییر محل برگزاری این بازی شد. نسخه 
عربی سایت »گل« با انتشار گزارشی در این خصوص و با تیتری 
با عنوان »آیا AFC با خواسته فدراسیون فوتبال ایران موافقت 
می کند؟«، مدعی شد که تصمیم گیری نهایی در خصوص محل 
انجام این دیدار در روزهای آینده گرفته و مشخص می شود که آیا 

این بازی در عربستان برگزار خواهد شد یا کشوری دیگر.

بینالملل
 مهاجم فرانسوی تیم فوتبال پاری سن ژرمن می گوید آنقدر 
به توانایی های خودش ایمان دارد که مطمئن است برابر هر 
حریفی قادر به ارائه بهترین بازی   هایش است. کیلیان امباپه 
مهاجم تیم فوتبال پاری سن ژرمن اظهارکرد: هربار که به زمین 
بازی می روم به خودم می گویم که بهترین هستم و اطمینان دارم 
که مقابل هر حریفی قرار بگیرم و توانایی ارائه بهترین عملکرد 
را دارم. امباپه افزود: من همیشه به خودم می گویم که بهترین 
هستم، چون وقتی چنین تعریفی از خودم انجام می دهم، هیچ 
محدودیتی برای انگیزه  ام جهت ارائه بهترین بازی ام قائل 
نمی شوم. امباپه ۲۲ ساله با تاکید بر اینکه رویکرد و سبک 
بازی اش در مصاف با بازیکنانی مانند لیونل مسی و کریستیانو 
رونالدو به عنوان بهترین بازیکن تغییر نمی کند، اذعان داشت: 

من باید بگویم که آنها بهترین های فوتبال هستند 
و تا الان هم هزاران موفقیت و دستاورد بیشتر از 

من داشته اند. شما باید انگیزه جابه جاکردن 
کوه ها را داشته باشید. بعضی از مردم اهمیت 
اعتمادبه نفس را درک نمی کنند اما شما 
باید بدانید که وقتی روزهای خوبی را تجربه 

نمی کنید، هیچ کسی نیست که به 
بگوید قوی هستید، پس  شما 
این خودتان هستید که باید به 
خودتان انگیزه و قدرت بدهید. 
امباپه که سال ۲۰۱7 از تیم 
موناکو با قراردادی ۱۸۰ میلیون 
یورویی به پاری سن ژرمن پیوست 
تا تابستان سال آینده با این تیم 

قرارداد دارد.

محمودافشاردوست
کارشناس والیبال

علیرضا مرزبان، مربی تیم فوتبال سپاهان توانسته در 
بازگشت به این تیم بازهم عملکرد خوبی از خودش در این 
مجموعه به جا بگذارد و در کنار محرم نویدکیا کادر خوبی 
تشکیل دادند که حاصلش صدرنشینی این تیم در لیگ برتر 

است. 
 عملکرد سپاهان در سال 99 در مجموع چطور بود؟

در مورد عملکرد سال 99 سپاهان می توانم از مقطعی که 
محرم نویدکیا هدایت این تیم را بر عهده گرفت توضیح دهم که 
نویدکیا از ابتدا فلسفه روشنی برای فوتبال موردنظر خودش 
داشت و برای آن برنامه ریزی کرد که یک فوتبال مالکانه و 
سرعتی بود که تماشاگرپسند باشد. متاسفانه ما شروع خوبی 

نداشتیم و در ۵ بازی اول ۲ شکست داشتیم و شرایط خوبی 
نبود ولی پس از آن به خاطر اعتماد و اعتقاد کاری که 
داشتیم شرایط را پیش بردیم و توانستیم تیم را در بخش 

های مختلف ارتقا دهیم. 
  چه شد که تصمیم گرفتید بــه ایـــران 

و سپاهان برگردید؟
هـــمــکـاری بــا مـــحرم 
نویدکیا کیفیــت خوبی را دارد. 
چرا که مـحرم از طرفی هم فرد 
باشخصیتی است و از طرف دیگر 

باهوش است. لذت خوبی در همکاری با این تیم وجود دارد 
چرا که علاوه بر محرم یک مجموعه خوبی داریم از افرادی که 
قبلا با آنها کار کردم و به جز محرم، محمود کریمی و رحمان 
احمدی هم هستند که قبلا به عنوان بازیکن در مجموعه 
سابقه همکاری با آنها را داشتم و در کنار آنها افرادی که با 
آنها تجربه همکاری نداشتم. از میگوئل تکسیرا گرفته تا علی 

ربانی و بهادرانی که تجربه جالبی در همکاری با آنها داریم.
 آیا پذیرفتن همکاری با محرم نویدکیا با توجه به 
اینکه تجربه مربیگری نداشت برای شما یک تصمیم 

ریسکی نبود؟
کاری که ما مـــا محرم انجام دادیم 
طبقه بندی وظایف و مسئولیت ها بود که 
به خوبی انجام شد. من بر حسب شناختی 
که از محرم نویدکیا و شخصیت فوق العاده 
او داشتم این مسئولیت را در تیم قبول 
کردم و با توجه به این شناخت هیچ ریسکی 
در این انتخاب من نبود و اینکه دید فوتبالی و 
فلسفه کاری نویدکیا و استراتژی او را به خوبی 
می شناختم و مـــا می توانیم شرایط 
انسانی خوبی کنار هم داشته باشیم ما 
می توانیم به هم اعتماد کنیم. من با 

کمال میل این موضوع را پذیرفتم.
  حـــالا بــا یک سپاهان مدعی قهرمانی طرفیم 
که صدرنشین لیگ است. آیا در سال 1400 قهرمانی 

این تیم را شاهد خواهیم بود؟
سپاهان در کنار پرسپولیس و استقلال و حتی می توانم 
بگویم تراکتور و فولاد یکی از مدعیان قهرمانی است که 
می تواند به آن دست پیدا کند. ما مسیر سختی در پیش 
داریم و خیلی خوب از این موضوع آگاهیم و باید برای آن 
آماده باشیم. من فکر می کنم تکلیف قهرمانی در لیگ امسال 

در روز آخر مشخص خواهد شد.
 یکی از اتفاقات تلخ سال 99 برای شخص شما 
از دست دادن کرانچار بود که رابطه نزدیکی باهم 

داشتید.
از دست دادن کرانچار واقعا مساله دردناکی است. ما با 
این دوست عزیز خاطرات خوبی داشتیم دو دوره همکاری 
مشترک باهم داشتیم و حتی در تیم ملی مونته نگرو همکار 
بودیم. کرانچار یک آدم بزرگ و یک دوست خیلی خوب 
بود که مثل عضوی از خانواده برای من محسوب می شد. 
جای خالی او را کنارم احساس می کنم. او انسان فداکار و از 
خودگذشته ای بود و کسی بود که دوستی را می شناخت و 

رفیق بازی را به خوبی بلد بود. روحش شاد باشد.

سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران گفت: در بازی با سوریه 
تاکتیک خاصی از تیم ملی ندیدم و بیشتر از همه خلاقیت فردی 
بازیکنان به چشم آمد. حشمت مهاجرانی درباره برتری 3 بر 
صفر تیم ملی برابر سوریه در دیداری تدارکاتی اظهارکرد: هدف 
از انجام بازی دوستانه قبل از مسابقات مقدماتی جام جهانی، 
ایجاد هماهنگی بین بازیکنان است که از باشگاه های مختلف 
در تیم ملی دورهم جمع می شوند و سرمربی هم این فرصت را 
دارد تا تفکراتش را در تیم پیاده کند. اگر تیم ملی با همین نفرات 

می خواهد برابر بحرین قرار بگیرد که جای بحث وجود ندارد ولی 
اگر قرار است نفرات دیگری اضافه شوند، چرا نباید از آنها در 
بازی های دوستانه استفاده کنیم؟ ما از لحاظ انجام بازی دوستانه 
در تنگنا هستیم و طبیعتا سرمربی تیم باید از نفراتی که برای انجام 
بازی با بحرین در برنامه هایش قرار دارند استفاده کند. وی اضافه 
کرد: من بازی بحرین و اردن را مشاهده کردم و سوریه را بهتر از 
بحرین دیدم. سوری ها در این بازی دفاع ایران را تحت فشار قرار 
دادند و دفاع راست ما آسیب پذیر بود به همین دلیل محمود 

المواس بارها از آن سمت خطرناک ظاهر شد و دیگر بازیکنان 
سوریه هم دفاع ما را به دردسر انداختند. مهاجرانی یادآور شد: 
واقعیت این است که بازی دلچسبی از تیم ملی ندیدم و در طول 
بازی حرکاتی نداشتیم که روی کار گروهی یا یک تاکتیک تمرین 
شده باشد. در این بازی تاکتیک خاصی از تیم ملی ندیدم. امیدوارم 
تا فرصتی که در اختیار داریم چند بازی دوستانه دیگر انجام دهیم 
تا به شرایط خوبی برسیم. الان وقت جوانگرایی یا تغییرات جزیی 
و اساسی در تیم ملی نیست و باید برای بازی با بحرین نفراتی را 
انتخاب کنیم که در میادین بین المللی تجربه کافی داشته باشند. 
این را هم باید بگویم که تیم ما در هر شرایطی و در هر زمینی با این 
تیم روبه رو شود، نسبت به بحرین برتری دارد. سرمربی پیشین 
تیم ملی با تمجید از تیم ملی عراق خاطرنشان کرد: عراق می تواند 

حریفی دردسرساز برای ما باشد، آنها تیم خوبی دارند.

مهاجرانی: 

مقابل سوریه تاکتیک خاصی از تیم ملی ندیدم

آرمان ملی: دیدارهای هفته نوزدهم روز گذشته با انجام ۵ 
دیدار در حالی پیگیری شد که تیم های استقلال، پرسپولیس و 

تراکتور مقابل حریفان خود متوقف شدند. 
 توقف پرسپولیس 

تیم های شهرخودرو و پرسپولیس روزگذشته در ورزشگاه 
امام رضا)ع( مشهد به مصاف هم رفتند که این دیدار با تساوی 
یک بریک به پایان رسید تا با این نتیجه سپاهان فرصت مناسبی 
برای فاصله گرفتن و استقلال آماده نزدیک ترشدن به پرسپولیس 
باشد. بازی آرام آغاز شد و دقایق ابتدایی تیم ها به بررسی یکدیگر 
پرداختند. پرسپولیس خیلی زود مالکیتش بر توپ و میدان را تثبیت 
کرد و با حرکات عالیشاه و پاس هایی که حربه شناخته شده شاگردان 
گل محمدی است سعی در خلق موقعیت و رسیدن به گل را داشتند 
که ناکام ماندند. آن سوی میدان نیز شهرخودرویی ها تنها چندین بار 
با پاس برای قاسمی نژاد در مرکز زمین و پخش توپ او کوشیدند 
تا ضدحملاتی را شکل دهند اما با بی دقتی و عجله فراوان بازیکنان 
این تیم، حملات شان راه به جایی نبرد. در آخرین دقایق برخلاف 
جریان بازی این شاگردان رحمتی بودند که با پاس زمینی از سمت 
چپ محوطه پرسپولیس توپ را به چند قدمی دروازه فرستادند و 
قاسمی نژاد زودتر از لک توپ را قطع کرد تا شهرخودرو، پرسپولیس 
را بازنده به رختکن بفرستد. نیمه دوم را پرسپولیسی ها هجومی تر 
استارت زده و به دنبال جبران گل خورده پا به میدان گذاشتند. با 
این حال به نظر می رسید سرخ ها طمانینه خودشان را حفظ کرده 
و بی گدار به آب نمی زدند. البته شهرخودرو روی چند ضدحمله تا 
آستانه زدن گل دوم پیش رفت و نشان داد می تواند همچنان برای 
خط دفاعی پرسپولیس خطرناک باشد. در ادامه پرسپولیس بر 
شدت حملاتش افزود تا بالاخره سرلک در شصت ونهمین دقیقه 
در تور دروازه شهر خودرو آرام بگیرد. پس از این گل بازی جذاب تر 

دنبال شد و دو تیم بارها تا آستانه زدن گل برتری پیش رفتند اما با 
بدشانسی و بی دقتی این موقعیت ها حاصلی را در بر نداشت تا بازی 

با تساوی یک بر یک دو تیم خاتمه یابد.
  اعتراض گل محمدی

یحیی گل محمدی پس از تساوی یک- یک تیمش مقابل پدیده 
خراسان در هفته نوزدهم لیگ برتر گفت: از استقبال گرم هواداران 
پرسپولیسی مشهد تشکر می کنم. ما را مورد لطف قرار دادند و 
شرمنده کردند. در مجموع بازی زیبایی بود و دو تیم بازی خوبی 
انجام دادند. نیمه اول بازی یکطرفه بود و فرصت های خوبی داشتیم 
تا به گل برسیم ولی متاسفانه از این موقعیت ها به خوبی استفاده 
نکردیم و روی غافلگیری گل خوردیم. برای خودم هم سوال بود که 
چرا روی اوت دستی گل خوردیم، هر چند اوت هم درست نبود که 
برای حریف گرفته شد. وی افزود: در نیمه دوم سعی کردیم نتیجه 
را جبران کنیم و موقعیت داشتیم که برنده باشیم،  اما امروز از آن 
روزهایی بود که هر چه می زدیم به در بسته می خورد. فکر می کنم 
دلیل آن هم چمن بلند ورزشگاه بود، واقعا عجیب است برای این 
بازی که اینقدر بازیکنان فنی در هر دو تیم بودند،  چمن ورزشگاه  
امام رضا)ع( مشهد اصلا کیفیت خوبی نداشت و بلند بود. متاسفم 
برای کسانی که این کار را کردند. در دو سالی که در این شهر بودم تا 
حالا چمن ورزشگاه را آنقدر بلند ندیدم. این موضوع از قبل طراحی 
شده بود و باید به خاطر ناظر بازی ابراز تاسف کنم که می داند باید 
به ورزشگاه بیاید و سر بزند، اما هیچ اقدامی انجام نشد. چمن اصلا 

برای بازی مناسب نبود و صددرصد از قبل طراحی شده بود.
  پاسخ به انتقاد 

وحید فاضلی مربی شهرخودرو پس از تساوی یک بریک 
شهرخودرو مقابل پرسپولیس اظهارداشت: درود می فرستم به شرف 
بازیکنان مان که جانانه جنگیدند و طبق برنامه جلو رفتند. مقابل تیم 

بزرگ و قابل احترام پرسپولیس استراتژی داشتیم این پرسپولیس 
به مراتب بهتر و هماهنگ تر از نیم فصل اول بازی می کند.  ما هم 
خیلی با برنامه بازی کردیم گل اول را زدیم و می توانستیم توسط 
بایرامی به گل دوم هم برسیم که اگر توپ او گل می شد جریان 
بازی تغییر می کرد. پس از اینکه گل تساوی را خوردیم تیم ما و 
پرسپولیس می توانستیم به گل دوم هم برسیم. مربی تیم فوتبال 
شهرخودرو در مورد اینکه گل محمدی گفته است بلندی چمن 
ورزشگاه عمدی بوده است، عنوان کرد:  برای گل محمدی آرزوی 
موفقیت می کنم اما چنین مساله ای را تایید نمی کنم ما در جریان 
نبودیم، بلندی چمن برای ما هم بود. ما هم می خواستیم روی زمین 

بازی کنیم و گلی هم که زدیم روی زمین بود.
 تساوی استقلال

در چارچوب رقابت های لیگ برتر تیم های فوتبال استقلال و 
پیکان دیروز به مصاف یکدیگر رفتند. دقیقه ۲ توپ ارسالی فرشید 
اسماعیلی توسط علیرضا رضایی دور شد. دقیقه 7 شوت قاسمی 
از کنار دروازه استقلال با اختلاف کمی به بیرون کرد. دقیقه ۱7 
پاس میلیچ در موقعیت آفساید به دیاباته رسید. دقیقه ۲۰ ارسلان 
مطهری موقعیت خوبی را از دست داد. دقیقه ۲۶ شوت محمد 
درویشی از کنار دروازه استقلال به بیرون رفت. دقیقه ۲۸ شوت 
داریوش شجاعیان را علیرضا رضایی دروازه بان پیکان دفع کرد. 
نیمه نخست این دیدار با تساوی بدون گل به پایان رسید. دقیقه 
۴۸ شوت قائدی با اختلاف کمی از کنار دروازه پیکان به بیرون 
رفت. دقیقه ۴9 ضربه سر آرش قادری از کنار دروازه استقلال به 
بیرون رفت. دقیقه ۵۶ ضربه سر فرشید اسماعیلی را دروازه بان 
پیکان مهار کرد. دقیقه ۶۱ ارسال مهدی قائدی برای استقلالی ها 
بی نتیجه بود. دقیقه ۶۸ ارسال مهدی قائدی با ضربه سر مدافعان 
پیکان دفع شد. دقیقه 7۸ شوت دیاباته از کنار دروازه پیکان به 
بیرون رفت. دقیقه ۸۴ ارسال شجاعیان حاصلی نداشت. دقیقه ۸۶ 
ضربه   فرشید اسماعیلی به بیرون رفت. ۵ دقیقه وقت اضافه برای 
نیمه دوم این دیدار در نظر گرفته شد. دقیقه 9۴ ارسال رضاوند 
برای استقلال بی نتیجه بود. در نهایت بازی استقلال و پیکان 
با تساوی بدون گل به پایان رسید. هرویه میلیچ مدافع کروات 
استقلال که آخرین بار در بازی مقابل ذوب آهن و در روز بیست 
و هشتم آذر به میدان رفته بود، در این بازی دوباره در ترکیب 
استقلال قرار گرفت. شیخ دیاباته اواخر نیمه اول با بازیکنان پیکان 
درگیری پیدا کرد که این اتفاق در نهایت منجر به کارت گرفتن او 
و همچنین نادر محمدی از پیکان شد. فراز کمالوند در چندصحنه 
به کنار خط آمد و با بازیکنان استقلال صحبت کرد. در یکی از این 
صحنه ها متین کریم زاده به کمالوند گفت که به من توپ نمی رسد.

 سایر دیدارها 
در دیگر دیدارهای روزگذشته تیم های تراکتور و مس رفسنجان 
به تساوی بدون گل رضایت دادند. نفت در مسجدسلیمان با ۲ گل 
مغلوب نساجی شد. ذوب آهن در اصفهان با یک گل صنعت نفت را 

از پیش رو برداشت. 

علیرضا  مرزبان:

تکلیف قهرمانی روزآخر مشخص خواهد شد

روز گذشته 5 دیدار برگزار شد

توقف استقلال، پرسپولیس و تراکتور در آغاز سال  


